

中国核心期刊遴选数据库收录 / 美国化学文摘 (CA) 收录

中国期刊全文数据库全文收录期刊 / 中国学术期刊综合评价数据库统计源期刊

ISSN 1672-2809

CN 36-1259/R

药品评价

YAOPIN PINGJIA

2021年7月

第18卷第13期

13

DRUG EVALUATION

July, 2021 Volume 18, Number 13

丹膝颗粒 HPLC 指纹图谱的建立

毛子草药材质量标准研究

临床药师网格化管理提升基本药物使用的
成效分析

ISSN 1672-2809



9 771672 280212

江西省药品监督管理局 主管

江西省药学会 主办

万方数据

2004年创刊 半月刊
2021年第18卷第13期
2021年7月8日出版

主管 江西省药品监督管理局
主办 江西省药学会
主编 母义明 赵志刚
副主编 (按姓氏拼音排序)
陈孝 崔一民 杜光 郝希春
胡欣 贾伟平 菅凌燕 蒋玉凤
李见明 刘超 刘松青 刘泽源
梅丹 史录文 苏乐群 孙树森
文爱东 吴久鸿 熊先军 杨婉花
张峻 张幸国 钟明康
社长 邓维
编辑出版 江西省药品评价杂志有限责任公司
地址 江西省南昌市叠山路511号
原政协大楼12楼
电话 (0791)86279953
(0791)88158637
网址 www.yppjqk.com
电子邮箱 yppj2020@163.com
广告代理 北京唐友广告有限公司
北京海思佳诚广告有限公司
印刷 南昌三联印务有限公司
发行范围 公开发行
国内发行 中国邮政集团公司江西省报刊发行局
国内邮发代号 44-53
国外发行 中国国际图书贸易集团有限公司
国外邮发代号 C 1852
国际标准连续出版物号 ISSN 1672-2809
国内统一连续出版物号 CN 36-1259/R
国内定价 全年360.00元 每期15.00元

目次

新视野

2020年国家药监局通告化妆品抽检不合格162批次问题分析
.....周萍, 谢茵, 周雷罡, 等 769

药事管理

临床药师网格化管理提升基本药物使用的成效分析.....饶振华, 沈冬梅, 魏玲 774

药物研究

毛子草药材质量标准研究.....胡寿荣, 毕红玉, 高燕平, 等 777
感冒热毒清合剂质量标准提高研究.....刘洁琼, 戴安印, 濮晓燕, 等 780
丹膝颗粒 HPLC 指纹图谱的建立.....刘灿黄, 何清彦, 吴胜男, 等 784
高效液相色谱法测定槐仙颗粒中黄芩苷的含量.....余春辉, 刘红英 788
UPLC-MS/MS 法同时测定三黄片中5种成分的含量
.....岳磊, 张丹, 黄丽杰, 等 791

药物与临床

西黄胶囊联合标准抗结核方案治疗颈淋巴结结核30例疗效及安全性分析
.....邓群, 刘建锋, 邓建仟, 等 795
补肺益肾汤联合穴位贴敷治疗慢性阻塞性肺疾病稳定期37例疗效观察
.....沈建丽, 张丽, 余艺萍 798
德谷胰岛素联合中药对超重2型糖尿病血糖达标时间的影响.....谭志雄 801
多索茶碱与氨茶碱对老年急性支气管哮喘患者肺呼吸功能及外周血 Th1、Th2 细胞
的影响比较.....熊涛 805
紫杉醇联合卡铂治疗晚期卵巢癌82例的疗效与乳腺癌易感基因家族表达水平的
相关性.....杨火梅 808
知柏地黄丸对肝肾阴虚证慢性牙周炎患者牙周状况及C反应蛋白、
肿瘤坏死因子- α 的影响.....黄毅, 刘晓涛, 张婷 811
培美曲塞与顺铂联合吉非替尼治疗对肺癌患者T细胞亚群及细胞因子的影响
.....鄢清元, 熊巍, 杨文平 814
痰热清治疗境外输入性登革热40例疗效分析.....蒋忠宝, 陈梦颖, 邓娅萍, 等 818
熊去氧胆酸联合维生素C对妊娠期肝内胆汁淤积症患者肝功能指标及妊娠结局的
影响.....周俊 821
自拟祛斑汤结合烟酰胺凝胶治疗黄褐斑40例疗效观察
.....王婷, 姚慧蓉, 朱强平 824
普罗雌烯阴道胶丸联合苦参凝胶治疗老年性阴道炎疗效及阴道镜检查30例分析
.....徐淑钰, 王素兰, 璐丽君 827
通心络胶囊与阿司匹林联用治疗老年慢性脑梗死的临床疗效研究.....黄婷 830

期刊基本参数: CN 36-1259/R*2004*S*16*64*zh+en*P*¥15.00*10000*19*2021-13

Contents in Brief

Responsible Institution

Jiangxi Drug Administration

Sponsor

Jiangxi Pharmaceutical Association

Editor-in-Chief

MU Yiming ZHAO Zhigang

Executive President

DENG Wei

Editing & Publishing

Jiangxi Drug Evaluation Press Co. Ltd.

General Distributor

Domestic: Jiangxi Post Bureau

(Code No. 44-53)

Overseas: China International Book

Trading Corporation, P. O. Box 399,

Beijing, China (Code No. C 1852)

CSSN

ISSN 1672-2809

CN 36-1259/R

New Horizons

The State Food and Drug Administration Announced that 162 Batches of Cosmetics Failed to Pass the Sampling Test in 2020..... ZHOU Ping, XIE Yin, ZHOU Leigang, et al. 769

Pharmaceutical Administration

Analysis of the Effect of Grid Management of Clinical Pharmacists to Improve the Use of Essential Drugs..... RAO Zhenhua, SHEN Dongmei, WEI Ling 774

Drug Research

Investigation on Quality Standard of *Incarvillea Arguta*..... HU Shourong, BI Hongyu, GAO Yanping, et al. 777

Study on Improvement of Quality Standards for Ganmao-reducing Mixture..... LIU Jieqiong, DAI Anyin, PU Xiaoyan, et al. 780

Establishment of HPLC fingerprints of Danxi Granules..... LIU Canhuang, HE Qingyan, WU Shengnan, et al. 784

Determination of Baicalin in Huaixian Granules by HPLC..... YU Chunhui, LIU Hongying 788

Simultaneous Determination of Five Components in Sanhuang Tablets by UPLC-MS / MS..... YUE Lei, ZHANG Dan, HUANG Lijie, et al. 791

Drugs and Clinic

Analysis of the Efficacy and Safety of Xihuang Capsules Combined with Standard Anti Tuberculosis Regimen in the Treatment of Cervical Lymph Node Tuberculosis..... DENG Qun, LIU Jianfeng, DENG Jianqian, et al. 795

Clinical Effect Observation of Bufe Yishen Decoction Combined with Acupoint Application in the Treatment of 37 Cases of Chronic Obstructive Pulmonary Disease at Stable Stage..... Shen Jianli, Zhang Li, YU Yiping 798

Effect of Insulin Degu Combined with Traditional Chinese Medicine Prescription on TIR in Overweight Patients with Type 2 Diabetes Mellitus..... TAN Zhixiong 801

Effects of Different Theophylline Drugs on Lung Respiratory Function, Peripheral Blood Th1 and Th2 Cells in Elderly Patients with Acute Bronchial Asthma..... XIONG Tao 805

Paclitaxel Combined with Carboplatin in the Treatment of 82 cases of Advanced Ovarian Cancer and its Correlation with Breast Cancer Susceptibility Gene Family Expression Level..... YANG Huomei 808

Effects of Zhibai Dihuang Pils on Periodontal Status and CRP, TNF- α in Patients with Chronic Periodontitis with Liver and Kidney Yin Deficiency..... HUANG Yi, LIU Xiaotao, ZHANG Ting 811

Effects of Pemetrexed and Cisplatin Combined with Gefitinib on T Cell Subsets and Cytokines in Patients with Lung Cancer..... YAN Qingyuan, XIONG Wei, YANG Wenping 814

Therapeutic Effect of Tanreqing on 40 Cases of Imported Dengue Fever Abroad..... JIANG Zhongbao, CHEN Mengying, DENG Yaping, et al. 818

The Effect of Ursodeoxycholic Acid Combined with Vitamin C on Liver Function Indexes and Pregnancy Outcome in Patients with Intrahepatic Cholestasis of Pregnancy..... ZHOU Jun 821

Clinical Efficacy of Self-made Quban Decoction Combined with Nicotinamide Gel in Treating 40 Cases of Melasma..... WANG Ting, YAO Huirong, ZHU Qiangping 824

Efficacy of Promestriene Vaginal Capsules Combined with *Sophora Flavescens* Gel in Treatment of Senile Vaginitis and Analysis of 30 Cases of Colposcopy..... XU Shuyu, WANG Sulan, JU Lijun 827

Study on the Clinical Efficacy of Tongxinluo Capsule Combined with Aspirin in the Treatment of Chronic Cerebral Infarction in the Elderly..... Huang Ting 830